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PARLAMENT DE CATALUNYA . 

Grup Parlamentari Socialistes i Units per Avançar 

Ref: 250EDT061022000l l 

A LA MESA DEL PARLAMENT 

19 OCT. 2022 i 
El·lTFlADA l·lÚM .-=th9 .. 5B. l 
N. T. .J.s.o_~ (.)_()~_33_ .. /~ 

Alícia Romero Llaho, portaveu del Grup Parlamentari Socialistes i Units per 
Avançar, Assumpta Escarp Gibert, diputada del Grup Parlamentari Socialistes 1 

Units per Avançar, Elena Díaz Torrevejano, diputada del Grup Parlamentari So 
cialistes i Units per Avançar, d'acord amb el que estableixen els articles 167 i 
1 68 del Reglament del Parlament, presenten la Proposta de resolució sobre 
l'Hospital Sant Jaume de Calella, per tal que sigui substanciada davant la 
Comissió de Salut, amb el text següent: 

· Exposició de motius 

Els orígens de l'Hospital Sant Jaume de Calella es remunten a l'any 1 547. Les 
.installaclons actuals es varen inaugurar l'any 1990; després de moltes modifi 
cacions i ampliacions íniciades als anys quaranta del segle passat. 

Actualment és gestionat per la Corporació de Salut del Maresme i, tot i donar 
servei il-___1:1~ª p~b~~c~--~_eroxjma~~~_en~ de 200.000 perso~es, no rep_ les~~~cis 
ents Inversions per part de la Generalitat de Catalunya, fet que impedeix que 
sigui un centre referent a nivell comarcal pel seu servei òptim a la ciutadania . 

· malgrat els esforços que fari cada dia els professionals que hi treballen. 

El divendres 27 de novembre de 2020, el Departament de Salut i l'Ajuntament 
de Calella van signar el conveni que posava en marxa una de les reivindicaci 
ons històriques dels Ajuntaments i dels veïns i veïnes dels municipis de l'Alt 
Maresme: l'ampliació i renovació de l'Hospital Sant Jaume de Calella. 

_El projecte d'ampliació i millora d'aquest Hospital va acompanyat d'una inver 
sió de 36 milions d'euros i implicaria la reforma integral del centre durant un 
període de cinc anys. Aquesta reforma comportaria l'ampliació de més de 
l S·.000 metres quadrats, arribant fins a 31 .000 metres quadrats totals d'edifici. 
També s'augmentarien llits (de 148 a 169), els quiròfans convencionals (de dos 
a cinc), els llits de semi crítics (de sis a vuit) entre d'altres millores que faríem 

. posar al dia i modernitzar un hospital que lluny queda actualment d'estar a 
l'alçada d'un hospital de ·referència i· que els Veïns i veïnes de l'Alt ,Maresme · 
mereixen. 
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Tanmateix, ja han passat quasi dos anys i no s'ha avançat en cap aspecte més 
enllà del Pla funcional que ja es va presentar. Un calendari d'execució de cinc 

"anys, que va donar a entendre als ciutadans i ciutadanes que a finals de 202 S 
. ò principis de 2026 ja podrien disposar del nou hospital. . 

. - . . . - - . 

Per aquests motius, ·el Grup Parlamentari Socialistes i Units per Avançar pre 
senta la següent: 

Proposta de resolució 

El Parlament de Cataiunya insta el Govern a: 

l. Donar compliment al calendari d'execució presentat al novembre de 
2020 .per l'ampliació de l'Hospital Sant Jaume de Calella dotant al pres 
supost de 202 3 i successius les partides necessàries per garantir que a 
l'any 202 7 l'ampliació es una realitat. 

2 .. Planificar de manera paral·lela l'increment. de professionals sanitaris de 
l'hospital amb l'ampliació prevista de l'eqÚipament, per garantir un bon 
funcionament dels serveis del centre. 

Palau del Parlament, 6 d'octubre de 2022 

/ :___~ - . 
Alícia Romero Llana . 
Portaveu del GP PSC-Units 

Elena Díaz orrevejano 
Diputada del GP PSC-Units 

Assumpta Escarp Gibert 
Diputada del GP PSC-Units 
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